

# 香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

## 金獎 Gold Award

中小企界別 — 貿易業

SMEs – Trading



jenston  
works

仁達市場拓展

仁達市場拓展有限公司

Jenston Works Company Limited

作為一間致力推廣可持續發展理念的創意商務禮品設計公司，仁達市場拓展有限公司積極關愛及培育員工。公司相信創新始於人，產品設計因此著重以人為本，同時亦希望為顧客提供以環保為依歸的選擇。

As an innovative corporate gift design company with a clear vision and commitment to promoting sustainable development, Jenston Works Company Limited is dedicated to caring and nurturing its staff. The Company upholds the belief that innovation comes from people and therefore its product designs are people-oriented and focus on the offer of environmentally-friendly options for its customers.



說服公司所在的大廈管理處接受邀請，在地下設立舊書收集箱，鼓勵租戶捐贈舊書。

Persuading the management office of the building where the Company is located at to accept the invitation to set up a book collection box on the ground floor to encourage book donation among tenants.



為顧客提供環保產品，例如玉米澱粉餐盒及餐具套裝，以及矽膠及鋁飲管，從而鼓勵他們實行環保採購和減少廢物。

Providing clients with environmentally-friendly products, such as corn starch lunch boxes, tableware sets as well as silicon and aluminium straws, so as to encourage them to adopt green purchase and minimise waste.



將舊雜誌和袋升級再造成家俱放於員工休息區，並以其他物料再造成為可移動的回收島，鼓勵員工於辦公室實踐回收。

Upcycling old magazines and bags to furniture pieces in the staff resting area and other materials to a movable recycle island to encourage recycling by staff in the office.